
Протокол от съвместното заседание на постоянните комисии на 

19.07.2024г, 13:00 часа 

ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ“; ПК „ЗСДЖН“ 

 

 ПРОТОКОЛ №9 за ПК „ФИПКОП“, ПК „ОбАОбРС“ и ПК „ОКБИД“ 

ПРОТОКОЛ №8 за ПК „МДСТ“ 

ПРОТОКОЛ №10 за ПК „ЗСДЖН“ 

На 19 юли 2024г (петък) от 13:00 часа в Ритуалната зала на Община Дряново, се 

проведе съвместно заседание на ПК „Финансово-икономическа политика и контрол 

на обществените поръчки“, ПК „Общинска администрация, обществен ред и 

сигурност“, ПК „Образование, култура, библиотечна и информационна дейност“, ПК 

„Младежки дейности, спорт и туризъм“ и ПК „Здравеопазване, социални дейности и 

жилищно настаняване“. 

На заседанието бяха разгледани следните материали: 

1. Изменение на Решение №120 от Протокол №9/30.04.2024г на Общински съвет – 

Дряново (вх.№07-00-43-1/18.07.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община 

Дряново. Докл.: Ани Христова - експерт в Дирекция „АСОС“. 

Становище: 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОбАОбРС“ приема направеното предложение. (ЗА – 4. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

 

2. Изменение и допълнение на Наредба за преместваемите обекти на територията 

на Община Дряново (вх.№07-00-78/17.07.2024г) /Регулиране поставянето на 

преместваеми обекти на територията на Дряновски манастир/ Вносител: Трифон 

Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Емил Обрешков – юридически консултант на ОбА. 

Емил Обрешков докладва допълнение към материала: Да отпадне ал.2 на параграф 1 

от ПЗР на Наредбата (във връзка с предложената отмяна на параграф 8). 

В залата има търговците от павилионите разположени пред входа на Дряновски 

манастир. Представител на търговците представя становището им. Молбата им е 

материалът да се отложи. Общ. съветник Ал. Македонски потвърждава тяхната молба 

за отлагане на материала за следващо заседание, което са заявили пред него на 

проведена среща през вчерашния ден. 

Адв. Евгени Попов – юридически консултант на ОбС-Дряново, заявява че 

преговарящия от името на всички търговци следва да представи писмено 

пълномощно, че е упълномощен от тях да представи позицията и становището им. 

Становище: 

ПК „ФИПКОП“ приема предложението с докладваното допълнение. (ЗА – 2. Против – 

0. Въздържал се – 1.) 

ПК „ОбАОбРС“ не приема предложението. (ЗА – 2. Против – 0. Въздържал се – 2.) 

ПК „ОКБИД“ приема предложението с докладваното допълнение. (ЗА – 3. Против – 0. 

Въздържал се – 2.) 

ПК „МДСТ“ приема предложението с докладваното допълнение. (ЗА – 3. Против – 0. 

Въздържал се – 2.) 

ПК „ЗСДЖН“ приема предложението с докладваното допълнение. (ЗА – 4. Против – 0. 

Въздържал се – 1.) 

 

3. Откриване и утвърждаване на нова градска линия (вх.№58-00-1-1/17.07.2024г) 

/Във вр. с писмо с вх.№58-00-154 от 17.05.2024г от Управителя на „ХЕПИ ТРАНС 17“ 

ЕООД – Дряново за откриване на градска автобусна линия Дряновски манастир – 

ВСК „Кентавър-ИЗ Динамика“/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Красимир Димитров – директор на Дирекция „МДТБФ“. 

Тодор Георгиев - председател на ОбС и член на ПК „ФИПКОП“ и ПК „ОКБИД“ 

предлага в разписанието на автобусната линия да се включи като спирка и ЖП гара 

– Дряново. Не представя нови маршрутни разписания. 
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Общинският съветник Антоанета Ставрева задава въпрос каква ще е цената на 

билетите и дали ще  има разлика според броя на спирките на пътуване. От ОбА 

отговарят, че цената на билетите ще е една и съща, независимо за колко спирки от 

градската линия се пътува. Цената не се приема от общински съвет. 

Становище:  

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОбАОбРС“ приема направеното предложение. (ЗА – 4. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

 

4. Включване в капиталовата програма на Община Дряново за 2024г на обект: 

„Тенис маса“ (вх.№07-00-75/08.07.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на 

Община Дряново. Докл.: Красимир Димитров – директор на Дирекция „МДТБФ“. 

Становище:  

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „МДСТ“ приема направеното предложение. (ЗА – 4. Против – 0. Въздържал се – 

1.) 

Любомир Йорданов – общински съветник и председател на ПК „ОКБИД“, изразява 

своето становище, че цената за маса, поставена навън е твърде висока. Ангел 

Ангелов – зам.-кмет, че масата за тенис е изработена от бетон, бетонирана е при 

поставянето ù и изработката изцяло е съобразена с мястото на поставяне. 

5. Компенсирана промяна на обекти включени в „Списък на обекти, предлагани за 

финансиране през 2024г с целева субсидия, собствени бюджетни средства и 

преходни остатъци и други средства“ (вх.№07-00-77/17.07.2024г) Вносител: Трифон 

Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Красимир Димитров – директор на Дирекция „МДТБФ“. 

Красимир Димитров докладва актуализация в приложение №1 (ще се промени 

мястото на поставяне на едната беседка), която ще бъде внесена за заседанието на 

ОбС. 

Общинският съветник Тихомир Трифонов поставя въпроса дали въпросната беседка 

може да се монтира срещу Бензиностанцията на Петрол. Много граждани са 

разговаряли с него по този въпрос. Експертът от ОбА инж. Пламен Пенчев заявява, 

че от Общинска администрация ще проучат тази възможност. 

Становище: 

ПК „ФИПКОП“ приема предложението с докладваната актуализация. (ЗА – 2. Против 

– 0. Въздържал се – 1.) 

ПК „МДСТ“ приема предложението с докладваната актуализация. (ЗА – 4. Против – 0. 

Въздържал се – 1.) 

 

6. Приемане на Отчет за дейността на Общински съвет - Дряново и на неговите 

комисии за периода 07.11.2023г - 30.06.2024г (вх.№08-01-22/18.07.2024г) 

Вносител: Тодор Георгиев – председател на Общински съвет – Дряново. Докл.: Т. 

Георгиев. 

Становище: 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОбАОбРС“ приема направеното предложение. (ЗА – 4. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

ПК „МДСТ“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 
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7. Отчет за изпълнение решенията на ОбС за периода м. ноември 2023г – м. юни 

2024г (вх.№07-00-79/17.07.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община 

Дряново. Докл. Ангел Ангелов – заместник-кмет на Община Дряново. 

Становище: 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОбАОбРС“ приема направеното предложение. (ЗА – 4. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

ПК „МДСТ“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

 

8. Актуализиране списъка на средищните детски градини за учебната 2024/2025г 

(вх.№23-00-16-1/18.07.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Мая Михайлова – директор на Дирекция „ИХП“. 

Общинският съветник Тихомир Трифонов поставя въпроса дали изнесената група в с. 

Царева ливада ще продължи да работи към Детската градина „Детелина“. Мая 

Михайлова – директор на Дирекция „ИХП“, отговаря, че групата ще продължи да 

функционира като изнесена група към ДГ „Детелина“, а зам.-кмета Диляна 

Джеджева потвърждава тази информация. 

Становище: 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОбАОбРС“ приема направеното предложение. (ЗА – 4. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

ПК „МДСТ“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

9. Актуализиране списъка на средищните училища за учебната 2024/2025г 

(вх.№56-00-27-1/18.07.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Мая Михайлова – директор на Дирекция „ИХП“. 

Становище: 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОбАОбРС“ приема направеното предложение. (ЗА – 4. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

ПК „МДСТ“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

 

10. Предоставяне безвъзмездно право на ползване на имот - частна общинска 

собственост, представляваща Сграда с идентификатор 12677.250.3.1 по КК на с. 

Царева ливада, общ. Дряново (вх.№27-00-77-1/17.07.2024г) /Във вр. с молба с вх. 

№ 27-00-77 от 16.07.2024г от Сдружение Туристическо дружество „Бачо Киро“, гр. 

Дряново/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 
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Докл.: Ани Христова - експерт в Дирекция „АСОС“. 

Становище: 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОбАОбРС“ приема направеното предложение. (ЗА – 4. Против – 0. Въздържал се 

– 0.) 

ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

ПК „МДСТ“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. (ЗА – 5. Против – 0. Въздържал се – 

0.) 

 

Само за ПК „ФИПКОП“: 

11. Съгласие за поставяне на преместваем увеселителен обект – „Въртележка“, в 

парка до стадион „Локомотив“, представляващ поземлен имот с идентификатор 

23947.501.1373 по кадастралната карта /КК/ на гр. Дряново (вх.№58-00-189-

1/12.07.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Мирослав Дянков - експерт в Дирекция „АСОС“. 

Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. 

Въздържал се – 0.) 

 

12. Искане за издаване на разрешение за изработване на проект на подробен 

устройствен план - парцеларен план (ПУП-ПП) за трасе на подземен ел. кабел 20kV 

от ПИ с идентификатор 14859.62.128 по КККР на с. Геша, общ. Дряново до ПИ с 

идентификатор 14859.87.316 по КККР на с. Геша, общ. Дряново по оста и в 

сервитута на съществуваща ВЕЛ „Здравец“ (вх.№3-04-15/01.07.2024г) /Във връзка 

със заявление от „С ТЕХНОЛОДЖИС 21“ ООД/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на 

Община Дряново. 

- Предишно решение №177 от 27.06.2024г за предварително съгласие по реда на 

чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ за промяна предназначението на части от имоти публична 

общинска собственост – ПИ 14859.87.160 и ПИ 14859.60.140 и за учредяване на 

сервитут/. 

Докл.: Йосиф Христов - експерт в Дирекция „АСОС“. 

Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. 

Въздържал се – 0.) 

 

13. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на подробен 

устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на подземно водопроводно 

отклонение за захранване на УПИ XI-13 от кв.16 по плана на с. Косарка, общ. 

Дряново (вх.№3-04-17-1/16.07.2024г) /Във вр. със Заявление от Ивелин Николов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Йосиф Христов - експерт в Дирекция „АСОС“. 

Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. 

Въздържал се – 0.) 

 

14. Определяне на начална тръжна пазарна цена на имоти - частна общинска 

собственост, представляващи Поземлен имот с идентификатор 23947.501.991 по КК 

на гр. Дряново с площ 306 м2, Поземлен имот с идентификатор 23947.501.992 по КК 

на гр. Дряново с площ 462 м2 и Поземлен имот с идентификатор 23947.501.993 по 

КК на гр. Дряново с площ 412 м2, попадащи в УПИ VIII - „комплексно жилищно 

строителство и търговия“ от кв.97 по РП на града (вх.№22-00-458-2/16.07.2024г) 

/Във вр. с Решение №174 от 27.06.2024г на ОбС-Дряново/ Вносител: Трифон Панчев 

– кмет на Община Дряново. 

Докл.: Ани Христова - експерт в Дирекция „АСОС“. 
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Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. 

Въздържал се – 0.)  

 

15. Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба, определяне на 

начална пазарна цена и начин на продажба на движими вещи, частна общинска 

собственост (вх.№07-00-76/16.07.2024г) /Движими вещи, находящи се в сграда в с. 

Гостилица - Училищна работилница/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община 

Дряново. 

Докл.: Ани Христова - експерт в Дирекция „АСОС“.  

Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. 

Въздържал се – 0.) 

 

16. Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба, определяне на 

начална пазарна цена и начин за продажба на Поземлен имот с идентификатор 

23947.501.2003 по КК на гр. Дряново, заедно с построената в него сграда с 

идентификатор 23947.501.2003.1 (вх.№22-00-1892-2/16.07.2024г) Вносител: 

Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Ани Христова - експерт в Дирекция „АСОС“. 

Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. 

Въздържал се – 0.) 

 

17. Приемане на решение за изразяване на предварително съгласие за промяна на 

начина на трайно ползване на общински имот (вх.№31-00-51-2/18.07.2024г) /ПИ с 

ид.14458.1.141 по КККР на с. Ганчовец/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община 

Дряново. 

Докл.: Ани Христова - експерт в Дирекция „АСОС“. 

Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (ЗА – 3. Против – 0. 

Въздържал се – 0.) 

Край на заседанието: 14:00 часа. 

1. ПК  „Общинска администрация, обществен ред и сигурност“ (ПК 

„ОбАОбРС“) 

1.1. Николай Минчев – председател -  ……………/отс.……………………… 

1.2. Любомир Йорданов – секретар -   ……………/п/………………………… 

1.3. Иван Марев – член -     ……………/п/………………………… 

1.4. Надежда Киселкова-Юмерова – член -  ……………/п/………………………… 

1.5. Светослав Минчев – член -    ……………/п/………………………… 

2. ПК „Образование, култура, библиотечна и информационна дейност” (ПК 

„ОКБИД“) 

2.1. Любомир Йорданов – председател -  ……………/п/………………………… 

2.2. Александър Македонски – секретар -  ……………/п/………………………… 

2.3. Надежда Киселкова-Юмерова – член -  ……………/п/………………………… 

2.4. Тихомир Трифонов – член -    ……………/п/………………………… 

2.5. Тодор Георгиев – член-    ……………/п/………………………… 

3. ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм” (ПК „МДСТ“) 

3.1. Пламен Обрешков – председател -  ……………/п/………………………… 

3.2. Иван Марев – секретар -    ……………/п/………………………… 

3.3. Александър Македонски – член -   ……………/п/………………………… 

3.4. Любомир Йорданов – член -    ……………/п/………………………… 

3.5. Тихомир Трифонов – член -    ……………/п/………………………… 



Протокол от съвместното заседание на постоянните комисии на 

19.07.2024г, 13:00 часа 

ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ“; ПК „ЗСДЖН“ 

 

4. ПК „Здравеопазване, социални дейности и жилищно настаняване” (ПК 

„ЗСДЖН“) 

4.1. д-р Владимир Ванев – председател - ……………/п/………………………… 

4.2. Иван Марев – секретар -   ……………/п/………………………… 

4.3. Антоанета Ставрева – член -   ……………/п/………………………… 

4.4. Пламен Обрешков – член -    ……………/п/………………………… 

4.5. Тихомир Трифонов – член -    ……………/п/………………………… 

 

Край на заседанието за ПК „ФИПКОП“: 14:10 часа. 

5. ПК „Финансово-икономическа политика и за контрол на обществените 

поръчки” (ПК „ФИПКОП“): 

5.1. Александър Македонски – председател - ………………/п/……………………… 

5.2. Преслава Йонкова – секретар -   ………………/отс./………………… 

5.3. Николай Минчев – член -   ………………/отс./………………… 

5.4. инж. Светослав Минчев –   ………………/п/……………………… 

5.5. Тодор Георгиев – член -   ………………/п/……………………… 

 

Водил протокола: …………/п/……………………… 

Радослава Вълкова 


